

AREA DEVELOPMENT ACT

Pursuant to section 3 of the *Area Development Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1. The attached *Regulation to Amend the Ross River Area Development Regulations* (O.I.C. 1978/139) is made.

Dated at Whitehorse, Yukon, this 20 May 2010.

Commissioner of Yukon

LOI SUR L'AMÉNAGEMENT RÉGIONAL

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 3 de la *Loi sur l'aménagement régional*, décrète :

1. Est établi le *Règlement modifiant le Règlement sur la Région d'aménagement de Ross River* (Décret 1978/139) paraissant en annexe.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 20 mai 2010.

Commissaire du Yukon

**REGULATION TO AMEND THE ROSS RIVER
AREA DEVELOPMENT REGULATIONS**

**RÈGLEMENT MODIFIANT LE RÈGLEMENT
SUR LA RÉGION D'AMÉNAGEMENT DE
ROSS RIVER**

1. This Regulation amends the *Ross River Area Development Regulations*.

1. Le présent règlement modifie le *Règlement sur la région d'aménagement de Ross River*.

2. The following section is added after section 1.1

2. Le même règlement est modifié par insertion, après l'article 1.1, de ce qui suit :

"1.2 These Regulations may be cited as the Ross River Area Development Regulations."

« 1.2 Titre abrégé : Règlement sur la Région d'aménagement de Ross River. »

3. The zoning map set out in Schedule B is amended by rezoning Lots 37 and 38, Plan 27954, from Zone R-1 (Residential) to Zone I (Institutional).

3. La carte de zonage prévue à l'annexe B est modifiée pour faire passer le zonage des lots 37 et 38, plan 27954, de Zone R-1 (Résidentiel) à Zone I (Institutionnel).